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Bona nit! 

No sóc una persona de gran eloqüència. De fet quan era estudiant i en manaven que fera 

una redacció me les veia negres per a escriure quatre línies. En aquella època  tenia una 

professora en el batxiller, Carmen Montaner, que deia que jo era conceptista com 

Francisco de Quevedo perquè els meus escrits eren breus i concisos. Doncs intentaré ser 

breu i concisa 

 

Em sent molt orgullosa d’estar ací i estic molt contenta de rebre aquest guardó. 

Ser mereixedora d’ un premi cultural es un honor i un privilegi, així que vull expressar 

el meu agraïment a la Junta Directiva de l’associació perquè aquest reconeixement 

valida el treball i la dedicació que pose en tot el que faig. 

 

Agraïment molt especial que faig extensiu al nostre president, Vicent Albert, que per 

motius de salut no ha pogut estar avui amb nosaltres.  

 

Sempre m’ha agradat cantar i la meua afició pel cant em va dur a formar part de 

l’associació. Son ja quasi 3 dècades en l’associació i 24 anys col·laborant. Quasi mai he 

donat un no per resposta quan se m’ha demanat ajuda i continuaré mentre puga. Per on 

passe m’agrada deixar el meu granet d’arena tirant una maneta. I es el que últimament 

faig en la coral. 

 

 

Moltes gracies Primi, la meua estimada amiga, per les teues paraules. M’has fet recordar 

moments de la meua vida que tenia oblidats. Mare meua! El teatre de titelles, va tindre tant 

d’èxit que el representarem dues vegades; i, els cavalls de cartró ens costaren moltíssim  de 

fer. Però, la faceta de repostera devies d’haver-te-ho callat perquè ara tots voldran provar les 

meues tortaes. 

   

Voldria dedicar aquest guardó a la meua família, especialment al meu marit, que es el que 

sempre m’ha fet costat i m’ha ajudat en tots els projectes en els que m’ he implicat. 

 

Per últim, i no menys important, moltes gràcies per la vostra presència. Es un goig i una 

satisfacció veure aci no sols a familiars, amics i coneguts, sinó també a la coral Amics de 

Cristòfor Aguado que amb el seu recolzament em donem ànims per a seguir treballant i, com 

no a l’ Orfeó Gregorio Gea de Benimaclet on en troben molt a faltar quan no estic perquè les 

contralts  diuen que soc un puntal important en el cor. Tots haveu volgut acompanyar-me. 

Sense la vostra companyia i el vostre suport l’associació no podria organitzar aquest tipus 

d’event. 

 

I no vull acabar sense donar les gràcies a Felipe, el cuiner, per haver preparat un menú tan ben 

elaborat. I també, a Aitana e Ina, a Clara i Enric per col·laborar en aquest acte. 

  

Gràcies i que continueu gaudint de la vetlada. 


